
Saksprotokoll i 10.02.2020 - fylkestinget 
 
Møteinnkallinga vart godkjent utan merknadar. 
 
Nils Haugland (FNB) trekte sitt skriftelege spørsmål SI 1/20 «Spørsmål frå Haugland (FNB) - 
byvekstavtalen og økonomiske konsekvensar». 
 
Saklista vart godkjend med dei merknadane som er nemnd over. 
 


